
1414SOC IE TSOC IE TSOC IE TSOC IE TSOC IE TAAAAATTTTT

lavila@laviladigital.comlavila@laviladigital.comlavila@laviladigital.comlavila@laviladigital.comlavila@laviladigital.com
www.laviladigital.comwww.laviladigital.comwww.laviladigital.comwww.laviladigital.comwww.laviladigital.com

PUBLICITPUBLICITPUBLICITPUBLICITPUBLICITAAAAAT: 68T: 68T: 68T: 68T: 687 901 67 901 67 901 67 901 67 901 64444433333

L’alcalde és dels Senys, però...
Com a  par t ic ipant  dels

MONTNEGRES, però sobretot
com a participant de la Festa
Major en general, m’he sentit
dolguda de la representació
que ens ha brindat l’alcalde
del nostre poble, el Sr. Fran-
cesc  Deulofeu,  durant  e ls
actes  públ ics  de  la  Festa
Major 2009.

Respecto  que e l  seu cor
s igui  de ls  SENYS,  només
faltaria que no pogués decidir
l l iurament;  però el  que no
puc  acceptar  és  la  seva
subjectivitat durant els actes
públ ics  com e l  P regó,  e ls
lliuraments d’obsequis que
la colla Gegantera va donar
després  del  cercav i la  de l
dissabte a tots els partici-
pants, etc. Crec que com a
Alcalde de Sant Celoni, no es
pot tolerar que ho faci d’una
manera  tant  parc ia l  i
descarada com la  que ha
mostrat durant tota la Festa
Major.

Com es pot permetre el luxe
de guarnir el despatx que en
aquests moments presideix a
l’Ajuntament de Sant Celoni,

amb la  banderola  dels
SENYS?. Que em disculpi, a
casa seva  que fac i  e l  que
vulgui ,  però  a  la  casa del
poble, l’Ajuntament, m’indig-
na  que demostr i  aquesta
prepotència.

També voldr ia recordar-l i
que els nens són el futur per
a la continuïtat de la Festa
Major, i que tant són NENS els
SENYS com els NEGRES, em
refereixo només a les parau-
les  que va ig  sent i r  en  e l
veredicte final del dilluns, on
tan sols va felicitar els nens
senys per la seva actuació
durant la Festa Major. PENÓS.

Com a alcalde que és té el
privilegi (o no) de ser un dels
personatges  s igni f icat ius
durant els actes de la Festa
Major ,  i  per  a ixò  és  mol t
important que mantingui les
formes, li agradi o no.

Aprofito per agrair a tota la
gent que fa possible la festa,
en especial els organitzadors.
VISCA LA FESTA MAJOR!
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Estirada de
corda

Per segon any consecutiu
l ’est i rada  de  corda   s ’ha
celebrat a l’Avinguda de la
Pau.  E l  meu desig,  i  e l  de
molts veïns del barri, és que
l ’Ajuntament i  la  comissió
organitzadora ens continuï
tenint  en  compte  perquè
amb aquest acte com a mínim
ens podem considerar veïns
del poble, ja que per primera
vegada un a juntament  de
Sant Celoni s’ha recordat que
la perifèria també existeix.
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Correxarrups,
morir d’èxit

Participo en els actes de la
Festa Major i m’agrada aquesta
rivalitat entre els Senys i els
Negres i, per tant, intento ser en
tots aquells actes competitius.
De tota manera potser valdria la
pena reformar-ne alguns, com
per exemple el Correxarrups que
enguany ha tingut moltíssima
gent i, resumint, s’ha convertit
en molts casos en una simple
passejada nocturna i, fins i tot,
en una prova tramposa. Estem
morint d’èxit, potser?
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El bus de la UAB sense èxit
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vendres 2 d’octubre l’auto-
bús de l ’empresa Autocars
Barba que portava des del
passat  14 de setembre els
estudiants que fan carrera
universitària a la Universitat
Autònoma de  Barcelona
(UAB) va fer el darrer viatge.

Segons que ha  expl icat
Mercedes  Asensio,  mare
d’una de les estudiants uni-
versitàries i impulsora de la
iniciativa, que l’experiència
no ha tingut èxit «el problema
són els horaris ja que és molt
difícil compaginar les hores
d’entrada i sortida de tots els
estudiants». Asensio diu que
des de principis de setembre
quan es va donar a conèixer
les intencions d’organitzar un
bus  hi ha hagut molta gent

interessada, sense exagerar
cap a un centenar «però la
real i tat  és  que diàr iament
només nou estudiants l’utilit-
zaven». Per aquesta portaveu
l’ideal hauria estat poder dis-
posar de tres autocars d’ana-
da (7, 8 i 9 del matí) i tres de
tornada (1, 2 i 3 de la tarda).

Mentre ha funcionat el bus
els estudiants sortien a les 7
del matí i tornaven a les 3 de
la tarda. El punt de sortida era
la plaça Comte del Montseny,
on hi ha la cotxera de l’empre-
sa  d ’autocars ,  i  fe ia  una
segona parada a l  car rer
Doctor Trueta. A l’Autònoma
feia un recorregut per dife-
rents facultats.
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Societat Catalana de Geogra-
fia, filial de l’Institut d’Estu-
dis Catalans,  celebrarà,  el
proper dissabte 24 d’octubre
una jornada d’estudi sobre el
Baix Montseny, dins el cicle
de  comarques  no  recone-
gudes a nivell administratiu.
La cloenda de la jornada es
farà a la Rectoria Vella de Sant
Celoni amb una taula rodona
precedida amb les interven-
c ions  F rancesc  Deulofeu,
alcalde de Sant Celoni, per

Baix Montseny comarca,
realitat o ficció?

parlar sobre la prestació dels
serveis sanitaris i d’ensenya-
ment, i  la intervenció Jordi
Mas, regidor de Transports i
Mobilitat de l’Ajuntament de
Vallgorguina, com a impulsor
del servei de transport públic
que funciona actualment al
Baix Montseny .

L ’acte  es  desenvoluparà
entre les sis i dos quarts de
vuit de la tarda i es tractaràn
di ferents  temes sobre  la
possibilitat o no de creació
d’una nova comarca. /R /R /R /R /R

S’inicia un nou curs al Centre de
Formació d’Adults Baix Montseny

SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.-SANT CELONI.- Amb més de 400 alumnes matriculats, el
Centre de Formació d’Adults Baix Montseny ha començat el
curs 2009-2010. L’acte inaugural es va fer a la Sala Petita de
l’Ateneu amb la presència de l’alcalde Francesc Deulofeu i la
regidora de Comunitat, Laura Costa. Davant més d’un centenar
de persones, l’equip docent  va explicar el funcionament del
centre i de tots els ensenyaments que es porten a terme. El
professor  A l fons  Formar iz  va  fe r  una  xer rada sobre  la
importància de la for-mació de les persones adultes. /R /R /R /R /R


